
Zápis ze zasedání školské rady L7 . LO. 2017

Místo konání: Multifunkční učebna ZŠ Borek

Datum a čas konání:17. L0.2OL7,17:OO

Přítomni: lng. Š. BuŠková, Mgr. M. Mačkalová, Mgr. J. Vaňurová, lng. J. Klečka, Mgr.V. Kojan, V.
Špaček, Mgr. R. Cvach (ředitel školy)

Program:

1) Přivítání přítomných, zahájenízasedání - V. Špaček
2| Projednánípředkládané výroční zprávy, po upřesněníinformací Mgr. R Cvachem byla

schvá lena uýroční zpráva (6-0-0).

3) Škotská rada byla seznámena s dodatkem č.2 k ŠVP, bere jej na vědomía nemá k němu
námitek (dodatek vymezuje přesně začlenění plaveckého výcviku do výuky v 1. a 2. třídě)
Plavecký výwik je již v programu školy začleněn několik let a tedy se jedná jen o upřesnění .

4| Ředitelškoly seznámilčleny Šn s plánem akcí pro školní rok2oI7/2o18. Některé akce budou
mít termín jeŠtě upřesněn. Několik akcíjiž proběhlo např. Jílovický pidimaraton -27.9. -
s velkým Úspěchem boreckých žáků. Mnoho dalších soutěžíje na následující školní rok
plánováno.

5) Ředitel školy seznámil ŠR se schváleným rozpočtem pro zbytek roku2OI7. Nový rozpočet pro
rok 2018 bude ŠR předložen na dalším zasedání.

6) Mgr. MaČkalová nastínila Šn ptán na úpravu školní zahrady. Na úpravu je plánováno požádat
o dotaciz grantového programu Nadace Partnerství. Pokud se nepodařízískat dotaci, bude
škola usilovat o finanční podporu z jiných zdrojů.

7) Různé:

Šn Oate projednávala možnosti další finanční podpory na úpravu školní zahrady.
MoŽnosti a plán na vybudování prostoru pro výuku a zázemí pro žáky na školní zahradě.

Ředitel Školy informoval ŠR o uzavření pojistné události - poškozenívodovodní
instalace v minulém školním roce. Škoda je již pojišťovnou uhrazena a opravy provedeny.

zapsal v. špaček L7.Lo.2oL7,Borek. 
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